
Høringssvar angående daginstitutioner, modtaget i dag 12-2-2021: 

  

Pernille Hvarre Brauer: sendt til Mads Nikolajsen via Messenger: 

Hej Mads,  

jeg beklager jeg skriver her - men jeg kunne ikke finde ud af hvordan jeg skulle kontakte BUU. Og kunne se du 
var medlem. Jeg kan se der er fokus på renovering af skovbørnehaven, landsbyen og regnbuen, her er jeg ked 
af at se at Åparken Ørum børnehave er glemt, Åparken børnehave i ørum virkeligt udfordret på legeplads 
området - senest måtte deres klatrestativ lade livet grundet råd. Nu har de kun lidt gynger, en lille rutchebane 
og en jordbakke tilbage, (samt et nyt legehus givet af en forældre). Der er ingen klatrestativer, redskaber mm. 
selv deres løbecykler er gået i stykker. Børnene er ude fra 9-15 hver dag, og synes det er så synd hvad 
muligheder der er tilbage. Svaret fra børnehaven og ledelsen er, at der ikke er midler til at gøre noget for. Men 
er det slet ikke muligt, at få bevilget en pose penge - kun til forbedring af legepladsen, der ikke påvirker driften 
? udfordringen er, at de siger de måske kan få noget fra ørum skole når den lukker - men det sker jo først til 
marts/april og vi ved ikke om dette overhovedet giver noget, og det er nu der er corona, og hele dagen skal 
bruges ude. Jeg håber virkeligt der er mulighed for at løfte børnenes legeplads inden for kort tid, for det de har 
nu, er ikke et børnehavebarn værdigt.  

 

Med venlig hilsen Pernille Hvarre Brauer, mor til en dreng på 3 år.  

 

Derudover føler vi os virkeligt ned prioriteret og overset i Åparken børnehave, især i alt det her med at flytte 
Ørum skole og gøre Glesborg til en god børneby.  

Vi i Åparken vil også gerne være et godt kreativt sted for vores børn, men vi føler os uden for børnebyen og 
uden fokus på den gode dagligdag og gode muligheder for udfoldelse.


